

ثقافة الزمي للطلاب والطالبات

Student Dress Culture for Males and Females

Dear student,

Our style of dress and our adherence to public decency and etiquette in KFUPM campus reflect our values, as well as the work ethics and professional standards that we all aspire to:

- 1. Female students shall be required to wear the abaya, or any equivalent modest attire, ensuring full coverage of the head, and shall not leave the abaya open while within the university premises.
- 2. Female students shall further be prohibited from displaying conspicuous adornment, or from the excessive use of cosmetics, accessories, or perfumes within the university premises.
- 3. Prohibiting the wearing of clothes that violate public decency, such as sleepwear, shorts, short or transparent or tight clothing, or clothes featuring inappropriate images or phrases.
- 4. Male students must avoid unusual or odd appearances in clothing, hair, or accessories.

عزيزي الطالب/عزيزتي الطالبة:

إن أسلوبنا في اللباس، وتقيدنا بالآداب واللياقة في السلوكيات في الحرم الجامعي، يعكس قيمنا، كما يعكس أخلاقيات العمل والمعايير المهنية، التي نتطلع إليها جميعاً.

- 1. يتعين على الطالبات ارتداء العباءة، أو ما في حكمها من لباس محتشم، مع تغطية كامل الرأس، وعدم ترك العباءة مفتوحة داخل الحرم الجامعي.
- 2. يتعين على الطالبات عدم إظهار الزينة اللافتة، والبالغة في وضع الساحيق التجميلية، والاكسسوارات، والعطور داخل الحرم الجامعي.
- 3. تجنب اللابس التي تخل بالذوق العام، مثل ثياب النوم، والشورتات، واللابس القصيرة أو الشفافة أو الضيقة أو اللابس التي تحتوي على صور أو عبارات غير لائقة.
- 4. تجنب الظاهر الغريبة والشاذة في اللباس أو الشعر أو الإكسسوارات.

The relevant entities will observe the compliance with dress code regulations

ستقوم الجهات المعنية بمتابعة الالتزام بهذه الضوابط